
 

 

FAU Haukeland skole 

Møtereferat 

 

Tid/sted: Digitalt møte, 11 Januar 2022 kl. 19.00-19 40 

 

 

Til stede: Brynhild Berge Sjølingstad ( 3A), Ørjan Mikal Lygre Wermeer (1C),  Marta Faraloni 

(2B), Ingvild Marie Kvissellien (2C),  Brooke Wilkerson (3B), Ina Stølen (4B), Marianne 

Strømmen (6 -  gr.1), Magnar K. Taule (7A), Cathrine Neumann-Fagereng (7A) (5A), Christian 

Hjemmen (7C), Kjersti Sundland ( 4A), Lin Sørensen (6 –gr.2), Torill Sommerfelt Ervik (1A) 

 

Fravær (uten stedfortreder): Erik Saghaug (3C), Helene Karlsen (7B), Espen Bødtker ( 4C), 

Samer Habiba (1B), Anna Magnus ( 2A). 

 

1.Innkalling, agenda og referat fra forrige møte 

Konklusjon: Referat fra forrige møte var godkjent av Styret og gruppelederne. Det ble 

godkjent av FAU på møtet. Agenda og innkallingen ble godkjent.  

 

2. Nytt fra Styret 

Det er ikke meldt inn nye saker til styret. Styreleder informerer om at det er kommet inn et 

par saker som gjelder håndtering av korona tilfeller på skolen. 

Konklusjon: Magnar K Taule (styreleder) og Siv går gjennom dette sammen. Det oppfordres 

til å ta fortløpende kontakt med rektor og FAU om det er tilfeller man ønsker å ta opp og 

diskutere. Dette blir også en egen sak på agenda på neste FAU møte. 

 

3.0 Nytt fra arbeidsgruppene 
 

3.1. Arrangement/Dugnad – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: arrangement.fau.haukeland@outlook.com 
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Intet nytt å melde fra gruppen. FAU informerte generelt om 17 mai arrangement, og at 

planer for dette på settes i gang, som er 5 trinn sin oppgave. Det ble opplyst fra FAU 

representant at arbeidet allerede er i gang, og at det er satt sammen en arbeidsgruppe. 

Konklusjon: 17 mai arbeidsgruppe og kasserer i FAU setter opp et møte for å sette rammer 

for budsjett. 

 

3.2 Trafikk – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: trafikk.haukeland.fau@outlook.com 

Trafikkgruppe har sammen med rektor fått svar fra konsulenter som arbeider med 

trafikksikkerhet vedr. og busstransport, svaret er vedlagt referat. Konsulenter har gjort en 

vurdering i henhold til henting i et område av Stemmeveien. På dette møtet kom foreldre 

med innspill at det anses som uhensiktsmessig at elever må ta en buss opp i skolens 

område, for så å ta buss videre til avlastningsskolen. Foreldre sitt innspill på møtet var om 

det kunne utarbeides en plan for å hente skolebarna på holdeplasser langs hoved traseen( 

henholdsvis, Fløen, Kalfarveien, Nubbebakken). Hovedargument mot påstigning på ulike 

holdeplasser ikke er trafikksikkert, om dette gjelder mange barn, og hvis holdeplasser ikke 

har fortau. Bussen må også kunne stå en god stund på holdeplass. Rektor informerer om at 

kjøreplan også kan justeres i ettertid, når en oversikt over hvor mange barn det er, og 

hvordan det fungerer i praksis. Rektor vil også melde inn detaljert informasjon om hvor 

mange barn fra de ulike trinn som tar buss, og til hvilke tidspunkt ( SFO).  

FAU medlem i trafikkgruppen har hatt kontakt med angående trafikksikkerhet i 

Svartediksveien – Starefossen ( 30.11). Følgende tiltak; Fartsgrense Svartediksveien-

overgang settes ned fra 50 km/t til 30 km/t. Det kommer også en utarbeidet skiltplan. 

Fartsdump, v gangvei Årstadveien og forsterket belysning, planlagt i utgangen av 2021.SDet 

blir ikke gangfelt i Søndre Bellevue vei, men utbedret belysning, planlagt i utgangen av 2021, 

arbeid ikke ferdig. I Fjellveien/Ole Irgensvei er det ikke kommet noe videre. Det oppleves at 

tungtrafikk i området fremdeles skaper mange potensielt farlige situasjoner. Det ble meldt 

inn et tilfelle fra FAU repr. til bymiljøetaten om tungtrafikk som var parkert på fortau i 

området. Dette ble tatt tak i umiddelbart. 

 

Konklusjon: Endelig beslutning er ikke tatt, og konsulenter er interessert i å få råd fra 

foreldre som bor i dette området videre for å finne ideelle løsninger. Trafikkgruppe og 

rektor oppfordrer her foreldre til innspill. Det legges inn ekstra ressurser ( uplasserte vakter 

for av og påstigning). Gruppe vil arbeide videre med å legge press på bedre trafikksikkerhet i 

Fjellveien/Ole Irgensvei. Det oppfordres av gruppen til å melde inn til etaten om farlige 

trafikksituasjoner skapt av anleggsarbeid, som også blir pålagt i å redusere trafikk i 

tidsrommet hvor elever går til og fra skolen. 
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3.3 Eiendom – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: eiendom.haukeland.fau@outlook.com 

 

Gruppen har ikke ny informasjon angående planer for erstatning skole. Rektor informerer 

om at kommunen har lagt ut ny utlysning/konkurranse anbud. Rektor sjekker tidshorisont 

på dette arbeidet. Det er ikke kommet noe nytt angående avlastning skole/ evt. Ulriken. 

Rektor informerer om at det til neste år vil med all sannsynlighet bli nødvending at både 6 

og 7 trinn har avlastningsskole på Ulriken, dette grunnet antall 1 klassinger til høsten 2022.  

Konklusjon: om 6 klasse også skal ha gå på Ulriken avlastningsskole  vil det også tas opp i 

FAU og SU i forkant før en endelig beslutning. 

 

3.3 Ettermiddagsaktiviteter – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: aktivitet.haukeland.fau@outlook.com 

 

Gruppen informerte om at alle kurs for høsten er avsluttet og at kursledere har sagt 

ja til å holde samme kurs våren 2022, om FAU får tilskudd av kommunen. En Yoga og 

2 ganger med breakdance kurs ble avlyst på grunn av korona restriksjoner, dette kan 

holdes så snart skolen går over på grønt nivå. Gruppeleder har vært i kontakt med en 

kokk som har sagt ja til å holde kurs. 

 

Konklusjon: Gruppen søker støtte fra Bergen Kommune så snart utlysning for nye 

midler blir annonsert. 

4.4 Skole/Hjem – Aktivitetsplan 

Kontaktadresse: skolehjem.haukeland.fau@outlook.com 

 

Gruppen har hatt møtet med rektor angående tilbakemelding på form på 

utviklingssamtaler, og er positive til hvordan de avvikles, også med tanke på at det 

kan brukes som et fleksibelt rammeverk for lærerne. Et innspill er å lage mål 

sammen med elevene i forkant av møtet, da dette er en situasjon som er mer 

naturlig for elevene enn når foreldre er tilstede på møtet. Et annet innspill er å få 

ukeplan på fredager, slik at foreldre kan være forberedt for ukeplan, da spesielt i 

forhold til turdager og bekledning. Gruppen er i kontakt med Ingrid Lund, professor i 

spesialpedagogikk, om en mulig forelesning/presentasjon.  
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Konklusjon: Gruppen vil levere en innstilling til FAU angående kostnader for 

forelesningen, om det ikke kan gjennomføres vil gruppen se etter en lokal 

foredragsholder som alternativ. 

 

 

 

5. Rektor orienterer  

 

 

- Rektor melder om en fin oppstart etter juleferien.  

- Ingen nye rapporterte covid-tilfeller blant elevene. Status er tilgjengelig på skolens 

hjemmeside. 

- Foreldreundersøkelse med 52% deltagelse legges frem i neste FAU møte og sendes ut i 

forkant. 

- Elevundersøkelse er gjennomført, og legges frem for elevrådet, og deretter FAU. 

- Begge brukerundersøkelsene tas opp i kvalitetsutviklingsmøtet 22 februar. 

- Avlastningsskole, utlysning av ny konkurranse i mars, informerte om informasjon om møtet 

- Trafikkgruppen; informasjon vedr. møte med EFU om transport til og fra avlastningsskole 

- Informasjon om dialog med skole/hjem gruppen. 

- Rektor informerte om at parkeringsplass er stengt, og at grunnet gult nivå kan ingen 

foreldre være inne i skolebygget. 


